
Minnesanteckningar fört vid sammanträde med SPF Seniorernas Samrådsgrupp i 
Halmstad 2024-10-22 på Alla Hjärtans Hus Halmstad                   1(3) 

 

Närvarande:                                                                                                                                                        
SPF Vi Tre; samrådets ordföranden Anita Gunnarsson och Bo Erlandsson                                     
SPF Gamletull; Göran Blomqvist och Kerstin Johansson (KPR)                                                              
SPF Kvarnen; Anders Kinch, Gun Agneslätt och Jan Henriksson (distriktet)                        
SPF Snöstorp; Ewa Palm, Ingela Classon och Ann-Margret Nilsson (KPR)                           
SPF Tylövännerna; Thomas Adolfsson och Lars Persson                                                               
SPF Söndrumsvännerna; Marianne Hörnkvist och Kerstin Uhrberg (KPR) 

Ej närvarande; SPF Breared 

Värdar: SPF Söndrumsvännerna 

§ .1   Mötets öppnande                                
Ordföranden Anita Gunnarsson hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

§ 2.    Val av sekreterare och justerare                                         
Kerstin Uhrberg valdes till sekreterare och Marianne Hörnkvist till justerare. 

§ 3    Godkännande av dagordningen                                    
Godkändes med tillägg 6b;Leap for Life. 

§ 4.    Föregående protokoll                               
Godkändes. 

§ 5.    Rapporter från Distriktet, KPR, RPR                      
Jan Henriksson, distriktets representant, rapporterade att distriktet i november skall 
lämna remissvar ang. SPF:s varumärke.                                                                                    
Distriktets mål är att  medlemsantalet vid årets slut inte skall vara mindre, helst fler, än 
vid årets början. En förening i södra Halland kommer förmodligen att behöva gå upp i  
närliggande föreningar p.g.a. svårigheter att rekrytera styrelsledamöter.                              
Jan rapporterade även om distriktets olika konferenser som varit och som skall ske: 
2024-09-17 Hörseldag i Ätrasalen, mycket uppskattad,                 
2024-10-02 Skrivardag på Katrineberg,                  
2024-10-30 Inspirationsdag på Katrineberg,                 
2024-11-08 Ordförandedag på Katrineberg .                     
Med anledning av att Hallands Bildningsförbund beslutat att ej längre bidra med 
ekonomisk sponsring till föreningarnas kostnader för att anlita underhållare och 
föredragshållare vid våra månadsmöte skall skrivelse ske till länets samtliga 
riksdagsledamöter.                     
Ann-Margret Nilsson rapporterade från KPR och RPR. Seniorkortet, som gäller från det 
man är 75 år skall få nya villkor. Diskussioner har förts mellan Halmstads kommun och 
pensionärsorganisationerna. SPF:s, PRO:s och SKPF:s prioritet var att kortet skall gälla 
under dygnets alla timmar, helst redan från  70 års ålder. En mindre årskostnad (några 



hundralappar) ansågs rimligt.                                                                                                                     2)                                                                                   
Vid KPR:s senaste möte, 2024-10-17, lämnade hemvårdsförvaltningen information          
bl.a. om delårsbokslutet.                                                                                                                               
Inkomna klagomål t.ex. bristande insatser.                                                                                           
Nytt avtal mellan regionen och kommunen ang. villkoren för trygg och effektiv 
utskrivning från sluten hälso-och sjukvård Omsorg Halland och kommunens 
betalningsansvar.                                                                                                                                   
Upphörda avtal mellan vissa särskilda boenden som haft intraprenad m.m.                 
(KPR:s protokoll översänds till våra föreningar för kännedom) 

Pensionärsorganisationernas fokus i RPR ligger bl a. i diskussion om s.k. Hörsel-
skammen. 

§ 6a.  Utvärdering av Hjärnan i Centrum              
Mässan ”Hjärnan i Centrum-hela livet” ägde rum i Halmstad Arena 2024-09-28. SPF 
deltog som utställare och hade ett utställningsbord (kostnad kr 71:50/förening).   
Utställningshallen drog inte lika många besökare som föreläsningarna. 

§ 6b.  Leap for Life, Högskolan Halmstad                                     
inbjuder SPF 2024-11-05 klockan 10.30-11.30 till en guidad designutställning ”Sjuk 
normalt!”. Vi möts klockan 10.15 ingången till Högskolan. 

§ 7.    Kortfattad information från föreningarna                      
SPF Kvarnen:  Musikteater med Henrik och Alexandra Murdock ”Killen som ramlade ner 
från himlen” på ett månadsmöte. Besök på Hallands Militärhistoriska Museum på 
Skedalahed. Föreningen valde inte någon ny ordförande på  årsmötet utan tillämpar 
ambulerande ordförandeskap.                                                                                                                   
SPF Gamletull:  Besök av landshövding Anders Thornberg på ett månadsmöte. 
Studiecirklar i samarbete med Vuxenskolan, IT och ”Bli vän med din hörapparat”. 
Föreningen arbetar med rekrytering av ny ordförande och nya styrelseledamöter.          
SPF Snöstorp: Har bl a. haft hemvårdsförvaltningens Demensteam på ett månadsmöte. 
Henrik och Alexandra Murdocks musikteater på ett månadsmöte. Även  Mymmel 
Blomberg , författare, berättare m.m. gästade föreningen på ett månadsmöte som inte 
blev så uppskattat av medlemmarna. Julbord på Lizzies Café i Holm. Resa till musikalen 
”Joyride” i Malmö. Föreningen samarbetar med Schultz Resor AB i Bredaryd.                    
SPF Tylövännerna: Har gjort utflykt till Skolberget i Oskarström (Sennans Taxi). 
Föreningen bjuder sina medlemmar på luncher t.ex. viltlunch. Adventsfest. Grötfest. 
Herrträffar. Studiebesök på rådhuset.                      
SPF Vi Tre: Helén Andersson på månadsmöte om att åldras på ett roligt vis. Båtresa 
Helsingborg-Helsingör med lunch i Rydebäck. Samarbetare med Sennans Buss.          
SPF Söndrumsvännerna: Bjudit in yngre medlemmar till diskussion om ”vilka aktiviteter 
vill vi ha”. Besök av ordföranden i regionstyrelsen Mikaela Waltersson och en mycket 
uppskattad musikunderhållning med David Carbe och Johan Walter på ett månadsmöte. 
Ny läsecirkel. Vinkunskapscirkel. Medicinsk yoga. Champagneprovning på ”A little 
party”. Julbord på Stures restaurangskola i december. Resa till musikalen ”Joyride” i 
Malmö. Samarbetar med ErTur, Halmstad. 



§ 8.    Nästa samrådsmöte är 2024-12-03.  SPF Tylövännerna är värdar                              3) 

§ 9.    Övrigt                                                                                                                                                                                                                                                                              
Namnskyltarna som SPF Söndrumsvännerna beställt och som har magnet på baksidan 
istället för nålar beställdes via nätet på Amazon.se och heter Durable 854023 och är 
30x65mm, silver. Kostar 589 kr för en kartong med 10st. 

§ 10.    Mötets avslutande                                
Ordföranden Anita Gunnarsson tackade alla för ett givande möte och avslutade mötet. 

 

Halmstad 2024-10-22 

 

Kerstin Uhrberg      Marianne Hörnkvist                                      
Sekreterare         Justerare 

        

 

 


